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Emne: Spørsmål til SAMO
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Bakgrunn:
I Bergensavisen frå den 1. februar kan vi lese om bebuarar som gjennom 40 år har kjempa for eit
fotgjengarovergangsfelt i krysset Gravdalsveien/Sjøkrigsskoleveien. Vegen vert nytta som skuleveg for fleire
skuleborn, og mange må krysse vegen for å komme seg til skulen. Som eit trafikktryggingstiltak har ein
omgjort vegen til forkøyrsveg. Ifølge bebuarar har dette ført til auka fart. Ifølge artikkelen er
fylkeskommunen kjend med at vegen har vore eit problem for bebuarar i ein årrekke. Det vert og sagt at
fylkeskommunen ønskjer å gjere noko med krysset, og betre forholda for mjuke trafikantar.

Spørsmål:
Når er det planlagt å gjere noko med krysset og betre høva for mjuke trafikantar i Gravdalsveien?
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